
Protokoll Styrelsemöte

Tidaholms Brukshundklubb

Datum: 2017-06-12

Tid & Plats: 18:30-21:00      Klubbstugan Nyled

Närvarande: Ordf.

Sekr.

Kassör

Övriga delt.

Tina Rosén Lindh

Jeanette Coltén Ferm

Elisabeth Pettersson

Maria Rothzén

Viktoria Svensson

Pär-Anders Teike

Ulrica Larsson

Håkan Jansson

Anmält 

förhinder:

Lena Lycksell, Elisabeth Enghed

Frånvaro:

Ers. Suppleant: Ulrica Larsson

Bordlagd Beslut

§60

§61 Dagordningen:

§62 Vicky & Ulrica

§63 Godkändes och lades till handlingarna.

Tidigare protokoll från medlemsmöte tas vid nästa möte

§64

a)

b)

§65

a) Kassör:

b) Utbildning

c) Tävling

d) Tjänstehund

e) Agility

f) Stugan

g) Köket

h) Plan

i) RUS

j) PR-info

se mail

Ordförande Tina Rosén Lindh hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

kompletterades och godkändes

Till protokolljusterare valdes: 

Föregående mötes protokoll:

Frågor:

Hur går det med träningshelgen?

Elis skickat ut till kommiteérna. Gumman har svarat, självklart! Karina skulle kolla om det 

fanns någon som kunde komma och hålla NW.

Bruks/Lydnad, Agility, NW, Aktivitetesgrupp?

Hur går det med belysningen på plan? 

Kommunen har påtalat till kassören att vi inte får starta med arbetet innan beslut är taget 

huruvida vi är beviljade ett extra anläggningsbidrag eller ej!

Detta kan påverka sluttid och pris!

Pelle kollar igen med Roger Steen ang. stolparna.

Rapporter:

se bilaga 1

Kurser avslutade. Instruktörsmöte med planering av hösten kurser i 

nästa vecka.

provapå patrullhund på Tomtens BK 13 juni kl.18

Kvällstävlingarna gick bra. Surfen tog slut under kvällen, Vicki beställde 

mer.

A1 utbildningen gick bra, alla blev godkända på det praktiska. 

Pelle köpt skruv till toadörren.

Bytt lamporna i utebelysningen.

Tina ska kolla med T.ex  Gnistan om det finns någon som skulle kunna 

ha hand om en del kökssysslor.

Den nya gräsklipparen behövde lite renovering... Mikael har fixat med 

hydrostaten, remskivorna etc.

Ingen ansvarig. Ett uppfödar-MH planerat, Ulli håller i detta.

Tina har varit i kontakt med VB som gör ett reportage med Åse inför SM 

i Bruks

Justeras 1:_________________
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k) Trivsel

l) SHU

m) Utställning

n) Draghund

o) Nosework

p) Rallylydnad

q) Övriga rapporter

§66

a) Inkomna

b) Utgående

§67

1) x

§68

a)

b)

c)

§69

Instruktörsmötet

§70

14-aug

§71

se mail

Inget AfterDog pga. För få anmälda

-

Inget att rapportera

se mail

Bordlagda frågor

Övriga frågor:

Närmast förestående verksamhet:

Genomgång av nyckellistan. Jeanette kontaktar de som ej längre är i behov av nycklar till 

stugan.

Information ang. senaste inbrottet. Ny/Beg gräsklippare inköpt via Blocket. Tyvärr med 

smalare klippaggregat men den får räcka tills ekonomin är bättre.

Information från Karina Ravn ang. Att hon och Bitte kommer hålla kurser för Hundens Hus.

Styrelsen ser inte att detta skulle vara något problem.

Frågan kom upp hur mycket vi kan ta i hyra om Hundens Hus hyrar anläggningen.

Pelle rapporterar att det finns några träningsgrupper igång.

Ordförandekonferensen: Tina var på mötet.se anteckn. Ink skrivelser. 

17009

Distriktsmötet: Elis och Tina rapporterade. Genomgång inför 

kongressen.

Skrivelser:

IN17008 kallelse  till ordf.konf

IN17009 protokoll från ordf.konf

UT17007-09 Tackbrev skickat till de intressenter som ej fick jobbet med 

belysningen.

Sekr. Jeanette Coltén Ferm

Nästa möte:

Ordförande förklarade mötet avslutat kl. 20.40

Ordf. Tina Rosén Lindh

Tackbrev skickat
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